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  Betreft: Vragen op grond van artikel.37 RVO/ Kunstgrasveld RKC Waalwijk 

Waalwijk, 17-12-2013 

Geacht College, 

Zoals bekend heeft de fractie van de PvdA tijdens de raadsvergadering van 21 januari 2010 met grote moeite ingestemd met het 

‘onderhandelingsresultaat over de aflossing van de ontstane huurschulden van RKC Waalwijk. Naast het besluit tot een onderzoek naar de 

ontvlechting van de relatie tussen gemeente en de Betaald Voetbal Organisatie RKC (hierna RKC Waalwijk) was het onderstaand onderdeel 

van het onderhandelingsresuitaat cruciaal voor onze steun: 

“Zolang de huurschuld nog niet volledig is afbetaald heeft de gemeente Waalwijk voor het openstaande bedrag een preferent recht op een 

deel van de transferwinsten van spelers. Een preferent recht op een deel van de transferwinsten heeft Mandemakers/ DMG ook voor een 

uitstaande lening van € 1,3 miljoen en het bedrag dat in het seizoen 2009/ 2010 aan extra sponsoring (maximaal € 3miljoen) wordt betaald. 

De extra sponsoring vindt plaats onder de voorwaarde dat deze moet worden terugbetaald als er bij de verkoop van spelers transferwinsten 

worden behaald. Het gaat hier dus om een voorwaardelijke verplichting van RKC Waalwijk. Onder transferwinst wordt verstaan de directe 

opbrengstwaarde van een speler verminderd met een eventueel nog aanwezig restant (boekwaarde) van de bij aankoop betaalde 

afkoopsom.”(itaat raadsvoorstel) 

  

Tijdens de begrotingsbehandeling in november heeft onze fractie uw college herinnerd aan de afspraak om de raad jaarlijks bij te praten 

over de ontwikkelingen rond RKC Waalwijk. De portefeuillehouder heeft toegezegd dit op korte termijn op te pakken. Tot op heden hebben 

wij hierover niets vernomen. 

‘Tot onze verbazing lazen wij in het Brabants Dagblad van 12 december jl. dat RKC Waalwijk wederom een bescheiden winst heeft 

gerealiseerd, onder meer door de transfer van een speler. Hierdoor is volgens het Brabants Dagblad ongeveer € 200.000,- aan schuld 

afgelost. Ook verwacht de club dit seizoen door een transfer en door een opleidingsvergoeding opnieuw een gedeelte van de schuld af te 

kunnen lossen. Positief nieuws, dat uw college met de raad had kunnen delen. 

Wat ons het meest verbaasde is dat volgens hetzelfde bericht RKC Waalwijk van plan is te investeren in een kunstgrasveld. Zelfs Studio 

Sport vond dit plan het vermelden waard. Weliswaar ziet ook de PvdA-fractie dit als een investering voor de toekomst, maar wij stellen ons 

de vraag of een Betaald Voetbal Organisatie met een schuldenpositie van ruim 6 miljoen niet andere prioriteiten dient te stellen. Temeer 

‘omdat het stadion en de ondergrond in eigendom is van de gemeente Waalwijk 

Dit leidt onze fractie tot het stellen van de volgende vragen: 

1_ Watis de actuele stand van zaken m.b.t. de aflossing van de huurschuld van RKC Waalwijk? Daarbij graag ook een overzicht van 

de aflossingen als gevolg van de transfers. 

Zijn er afspraken tussen uw college en RKC Waalwijk over een versnelde aflossing in geval van een positief exploitatieresuitaat? 

Zo ja, welke zijn dit? 

College, bent u, zowel als schuldeiser als eigenaar van stadion en ondergrond, op de hoogte van de plannen van RKC Waalwijk 

‘om te investeren in een kunstgrasveld? Zo ja, wat is uw standpunt hierin, gelet op de huidige schuldpositie van RKC Waalwijk? 

4. _ Heeft een eventuele investering in een kunstgrasveld consequenties voor de huurovereenkomst tussen gemeente en RKC 

waalwijk? 

  

  

Wij zien uw beantwoording graag binnen de afgesproken termijn tegemoet. 

Met dank en vriendelijke groet, 

De PvdA-fractie, 

Frans Simon 

Yvette Iypelaar 

  

(geanonimiseerd)


